
  

 
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde torsdag den 10. august 2022, kl. 17:30 

Mødet afholdes i Damgårdsvej 14B 
 

1. Valg af referent og ordstyrer. Michael og Peter 

2. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 

3. Referatet, af d. 21. juni 2022. Er godkendt. 
 

4. Nyt fra afdelingen 

• Budgetmødet. Div. til mødet. #Uffe fra Org.bestyrelsen kommer som dirigent. #Forslag laves om ny 
parkeringsaftale. #Der laves rettelse i forretningsorden ang. tid for forslag, ændres fra 8 til14 dage før. 

• Udlån af maskiner til andre afdelinger. v. Hans Der arbejdes i BO-VEST, på en overordnet 
aftaleseddel, som kan bruges mellem afdelingerne. 
 

1. Driften 

• Status på lukning under broerne. Brian er i gang. 

• Status på biodiversitet konsulenten. Se rapport. Driften laver nogle forslag, som der kan gennemgås. 

• Status car-stop p-pladser mod mur. Er bestilt. 

• Køkken Dam 9. Status. (Hvad skal vi vælge?) Køkkenudvalg, Intet nyt.  

• Status, Teleslynge i beboerhuset. Status. Er bestilt, monteres i uge 37. 

• Nye stole til beboerhuset, er kommet. Hvad skal vi med de gamle stole? Seddel laves. Beboere får 

1 uge, til at afhente max. 4 stk., resten sælges på Klaravik.  

• Storskrald og containergård. Status. Kunne være bedre, men de fleste forstår at komme ned til 

genbrugspladsen om onsdagen. Husk dog at grenpladsen altid er åben. (haveaffald, ikke i plastposer) 

• Nye Switches til Giganet. Status. Er skiftet, så alle har fået en hurtigere forbindelse 

• Hvad skal der ske med vaskeriet? Status.  Afventer HHP badev., om hvad behovet bliver. 

• Skal vi gå videre ang. parkeringsfirma/aftale? Ja, næste møde er d. 6.9.22 

• Fjernvarmerør. Status. Der mangler at belægningen ved gavlene bliver rettet op. Udføres snart 

• Elbil lade standere. Status Afventer udmelding fra BL+ BO-VEST, og projekt gøres klar til et afd.møde. 

• Affald. Kan der laves et affaldsudvalg evt. med VA. Status afventer. 

Ny ordning drikke- og fødevarekartonner starter d. 1. oktober 2022. Tekstilaffald, måske i sommeren 23.  
Husk at der er opstillet en ”Blå Kors”, tøj og tekstil container, ved containergården/Lyngmosevej. 

• Status på råderetsmødet med Flemming fra BO-VEST. Intet nyt. Afventer granskning af PPV. 

 

2. Byggesger. Sidste møde d. 28. juni 2022 

• Nyt fra byggeudvalget. Status. Prøvebolig. mm. Se ref.  

• HP1-2 badeværelser og faldstammer – Se ref.  

• Sokkel/kuldebro-projekt – Se ref. 

• Køkkenudbud. – Se ref. 

• Nyt tag. – Se ref. 

• Skift af radiatorer. – Se ref. 

• Klædeskabe. – Se ref.  
 

3. Budget og balance. Ok. 
Budget 2023. (kommet fra Camilla, men vedhæftet) 
Markvandring underskrives og budget 2023 godkendes, med en huslejestigning på 2.01%. 

  
4. ANA udvalget og Aktiviteter. #Stavgang starter igen. #Cafeen stopper 1. okt. 

Afholdelse af Markedsdag i fremtiden. Mangel på frivillige. v. Hans #Markedsdagen bliver stadig d. 
27. august. #Der ønskes stadig flere frivillige. Kontakt ABC eller ejendomskontoret, hvis du vil hjælpe ved 
div. af afdelingens aktiviteter. Aktiviteter stopper, hvis der ikke kommer flere frivillige. 

  
5. Eventuelt. Der undersøges om muligheden for ”gratis” petanquebane og om beboerne vil have en. 

   
6. Næste møde.  Hvis forslag, d. 12.09.2022 ellers budgetmødet d. 20.09.2022  


